
	民生事务局用·
Reserved for the Livelihood Affairs Bureau 


SD202406-2
申请随带外籍家政服务人员补充文件

Supplementary Document for Application to Bring Accompanying Foreign Domestic Worker
Note: The English translation is for reference purposes only. In case of any discrepancies between the English and the Chinese versions, the Chinese version shall apply and prevail. 

1.共同申请家庭成员的详细资料 
Detailed information on the family member as co-applicant 
（请附上关系证明文件•）(Please attach the documents to prove the relationship)
	姓名
Name
	澳门居民身份证编号

Macao Resident ID Card No. 
	出生日期  (日/月/年)
Date of Birth

(Date/Month/Year)
	与申请人关系
Relationship with the applicant

	
	
	
	( 配偶·Spouse
( 父母·Parent ( 子女·Child
( 其他·Others（请注明·Please specify)
                             


2.申请人其他补充说明（如适用）
Additional information from applicant (If applicable) 
	


3.申请人及共同申请家庭成员声明 • 
Declaration of applicant and family member as co-applicant 
	1.本人谨声明在本表格内所填报的内容及所提及的一切文件属真实及最新，并同意横琴粤澳深度合作区民生事务局可将已提交的资料交予澳门特区政府相关部门作查证之用。

I hereby declare that all information provided in this form and all documents mentioned herein are true and up-to-date. I also agree that the Livelihood Affairs Bureau of the Guangdong-Macao In-Depth Cooperation Zone in Hengqin may forward the submitted information to relevant departments of the Macao Special Administrative Region for verification purposes.

2.作为共同申请家庭成员，我同意澳门特别行政区劳工事务局、澳门特别行政区治安警察局将本人在澳门特别行政区申请家务工作外地雇员的资料交予横琴粤澳深度合作区民生事务局。 

As a co-applicant and family member of the applicant, I authorize the Macao SAR Labour Affairs Bureau and Macao SAR Public Security Police Force to share my information for application for employment of non-resident domestic worker
 in Macao SAR with the Livelihood Affairs Bureau of the Guangdong-Macao In-Depth Cooperation Zone in Hengqin.

	申请人签署                          共同申请家庭成员签署         
   日期

    Signature of applicant            Signature of family member as co-applicant                                          Date


	必须递交之文件 • Documents required to be submitted

	1.已填妥的随带外籍家政服务人员申请表格﹔

2.已填妥的随带外籍家政人员补充文件﹔
3.申请人及共同申请的家庭成员身份证明文件正背面复印件、亲属关系证明复印件（例如:出世纸、白卡等）。

	1.  Duly filled form of Application to Bring Accompanying Foreign Domestic Worker;

2.  Duly filled form of Supplementary Document for Application to Bring  Accompanying Foreign Domestic Worker ;

3. Photocopies of the front and back of identification documents of the applicant and the co-applicant family member, as well as the photocopies of proof of kinship (e.g., birth certificate, Macao resident identity card). 























�HYPERLINK "https://www.gov.mo/en/services/ps-1401/ps-1401a/"�https://www.gov.mo/en/services/ps-1401/ps-1401a/�  参考





